
Aan: De raadsleden van de gemeente Wassenaar 

 

Onderwerp: Volledige steun inrichting groene zone SWN met schelpenpad 

 

Geachte raadsleden, 

 

Helaas is het anno 2024 nodig om u te moeten steunen in een goed onderbouwd en 
democratisch reeds genomen besluit met betrekking tot de ETW inrichting van de 
Schouwweg Noord. In dit besluit wordt het fietspad verwijderd en vervangen door een 
groene zone. Uiteindelijk is voorgesteld om de groene zone in te vullen met een 
schelpenpad, waardoor het naast een meer natuurlijke uitstraling ten opzichte van een 
versteend fietspad, ook een meer functioneel karakter krijgt voor gebruikers van de SWN 
zoals wandelaars en spelende kinderen. Bij deze wil ik u laten weten dat ik u volledig steun 
in deze inrichting. 

Ik begin voorgaande alinea met helaas, omdat er een groep mensen is geweest die 
gemeend hebben een petitie te moeten starten tegen het verwijderen van het fietspad. 
Deze groep is een dusdanige lobby gestart met vele onwaarheden waardoor het noodzaak 
is geworden om een goed onderbouwd besluit extra te moeten ondersteunen. Enig 
onderzoek naar deze petitie doet mij leren dat er niet TEGEN deze petitie gestemd kan 
worden. Het niet ondertekenen van de petitie suggereert dan dat men geen mening of 
tegen de petitie is. Gezien de enorme hoeveelheid media (demonstraties, 
krantenberichten, deur aan deur acties, briefjes in de brievenbus, etc.) die deze petitie 
heeft gekregen, kan men concluderen dat deze petitie onder een groot deel van de 
wassenaarders onder ogen is gekomen. Met maar 2200 ondertekenaars betekent dit dat 
ruim 90% van de wassenaarders het eens is met het initiële besluit van de raad. Dit ervan 
uitgaande dat de ondertekenaars ook daadwerkelijk uit wassenaarders bestaan. Een 
snelle analyse leert dat zeker 25% uit anonieme stemmen bestaat en daarnaast een flink 
aantal niet uit Wassenaar. Ik was verbaasd over de interesse uit Groningen of Amsterdam 
in deze petitie… Tot slot sprak ik laatst een ondertekenaar van de petitie, die zich na 
verdiepen in de situatie zich graag terug zou willen trekken. Het eenzijdige betoog vanuit 
de petitiehouders omtrent fietsgenot t.b.v. parkeerplaatsen van de schouwweg bewoners 
is onjuist, onvolledig en doet afbreuk aan de kennis, kunde en het proces dat aan dit 
besluit vooraf is gegaan. Helaas blijkt terugtrekking uit de petitie na meer kennis over de 
feitelijke situatie  niet gemakkelijk mogelijk… 

Wij zijn een gezin met twee jonge kinderen van 7 & 9 jaar, woonachtig op de schouwweg, 
en maken regelmatig gebruik van het fietspad. De mening dat het fietspad veilig zou zijn, 
begrijp ik niet. Het gebruik van het fietspad is de laatste jaren flink verandert door de 



komst van bakfietsen en de toename van gemotoriseerde vervoersmiddelen zoals 
bijvoorbeeld scooters en fatbikes. Het komt vaak voor dat deze rakelings langs scheren 
met hoge snelheid en het is wachten tot het moment dat hier een ongeluk uit ontstaat. Ik 
zie deze groepen gebruikers graag naar de weg verplaatsen. 

Daarnaast verbaast het me ook dat wanneer het de mening van de petitiehouders is 
aangedaan dat een vrij liggend fietspad te allen tijde moet blijven omdat het veiliger zou 
zijn er dan alleen stennis wordt geschopt over het fietspad van de Schouwweg Noord en 
er nergens wordt gesproken over het verwijderen van het fietspad van de Storm Zuid  Dit 
lijkt erop dat het alleen zou gaan om de Wassenaar Zuid bewoner die afslaat naar de 
kerkstraat om op deze manier richting het centrum te fietsen. Voor de gebruikers die 
bijvoorbeeld doorfietsen naar de sportvelden is het dan opeens geen noodzaak meer om 
zich op een zogenaamd veilig fietspad te verplaatsen? 

 Hopende u voldoende ondersteuning geboden te hebben om een wijs besluit te kunnen 
nemen. 

Graag zie ik dit schrijven toegevoegd worden aan de “ingezonden stukken” van de 
raadsvergadering op 26 maart 2024 betreffende de Schouwweg Noord inrichting. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Franklin Weenink 


